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Skolen i Midten, Nørremarksvej 1, 8783 Hornsyld, 79833100 

Skolebestyrelsesmøde   
 

Mødedato 

14.05.2025 

Mødested/lokale 

SIM -  

Mødet påbegyndt kl. 

17.00 

Mødet afsluttet senest kl. 

18.00 

Deltagere  

Skolebestyrelsen                   Fraværende: Jeanette, Christian – Helene kom lidt senere.  

  

 

Emne – (ansvarlig) Referat  

1. Godkendelse af dagsorden  

 

Godkendt 

2. Valg af ordstyrer 

 

Birgitte 

3. Elevrådet netop nu 

(10 min.) 

 

Der var arrangeret en morgenfest, som måtte udskydes, fordi 

8.klasse var i praktik. Det bliver inden ferien.  

Der er styr på sidste skoledag. Kasmira og Hannah fortalte 

om programmet.  

Elevrødderne fra 7.-8.årgang har netop været til udskolings-

netværksdag i Rårup. Der blev givet arbejdstid til skolen; det 

var fint.  

4. Skolens evalueringskultur i 

forhold til skolehjemsamar-

bejde. 

(15 min.) 

 

Birgitte 

Hvad gør vi nu? 

Der ønskes inspiration og gode ideer til det fremadrettede ar-

bejde. Der kan være risiko for, at vi ”blindt” gentager noget, 

hvis man ikke får overvejet og drøftet det, man gør…. 

 

ML gennemgik forskellige former for evaluering, som vi tid-

ligere har brugt om skolehjemsarbejdet: spørgeskemaer, fo-

kusgruppeinterviews.  

Det er også undersøgt, hvordan eleverne oplever at have 

medbestemmelse.  

Tidligere, da vi udviklede overgangskonceptet, fik foræl-

drene tilsendt et spørgeskema nogle måneder efter, deres 

børn startede på SIM.  

 

Vi har ikke undersøgt oplevelsen af specifikke arrangemen-

ter eller dele af forældresamarbejdet.  

Der skal være opmærksomhed på, at alle undersøgelser er et 

øjebliksbillede, og forskellige evalueringsformer har forskel-

lige muligheder – men også blinde vinkler. Hvilken metode 

skal man bruge, når man afdækker noget?  

 

Er der elever eller forældre, man spørger? Eleverne har en 

oplevelse af, at mindsettet ændres, når man starter på SIM. 

Man bliver inddraget og hørt på en helt anden måde end det 

er muligt, når man er yngre.  



 Side 2 af 2 

Kan vi skabe en kultur, hvor vi sikrer, at vi får tilbagemel-

ding på oplevelsen af det, vi har leveret?  

Vigtigt, at man skal svare umiddelbart efter arrangementet, 

så det er frisk i erindringen.  

 

Det er i hvert fald ikke meningen, hvis vi går galt af hinan-

den: at vi som skole tænker, at vi har leveret noget godt, men 

at det opfattes anderledes og som spild af tid for modtageren. 

 

  

 

 

 

 

5. Revidering kostpolitik 

(Se bilag) 

(15 min.) 

 

Line 

Bestyrelse vedtog i april 24. ” Kostpolitik for Skolen i Mid-

ten”. I forbindelse med udarbejdelsen af kostpolitikken, blev 

der indgået aftaler med hallen om deres udbud. Denne aftale 

skal nu evalueres med HIC. 

 

Valg af mødedeltagere til møde i HIC. Sanne og Helene del-

tager sammen med LO.  

 

På skolen oplever vi et klart fald i sukkerholdige varer i sko-

letiden, efter vi har fået en kontrakt med kantinen.  

Vi ser ikke længere, at der sælges ”sunde og nærende” målti-

der, ligesom der heller ikke er opslag på aula.  

6. Orientering om klasser i 

kommende skoleår 

(5 min.) 

 

Line og Troels 

Besked sendes ud til forældrene i dag 

7. Eventuelt 

 

 

 
 

Tanja bliver siddende perioden ud.  

Helene ønsker at træde ud af bestyrelsen til sommer.  


